

certificate holder and thereupon CCB shall remove such interest in the assets from its balance sheet.

In the schedule to the Participation Agreement there shall be designated, for purposes of paragraph 5, with respect to each loan an amount to be designated as the "CCB Portion" and an amount to be designated as the "Support Group Portion"; in the case of some loans there may be no CCB Portion. The aggregate amount of all CCB Portions shall be \$289,000,000 and the aggregate amount of all Support Group Portions shall be \$255,000,000.

#### 4. Inspector General's Representatives

The Inspector General of Banks will designate two persons, with the concurrence of the members of the Support Group who shall act as representatives of the Inspector General. CCB will co-operate fully with these representatives and will consult them in all dealings with the assets and make available all corporate and other records which may be relevant. CCB will bear the costs and expenses of these representatives. The representatives will report to the Inspector General of Banks, who will keep the Support Group fully informed.

#### 5. Receipts from Portfolio

All money received on account of the assets in the portfolio whether on account of interest, principal or otherwise shall be dealt with as follows:

- (a) all receipts in the case of each loan up to but not exceeding the amount of the CCB Portion of such loan shall be retained by CCB and applied by CCB to reduce the outstanding amount of CCB's participation interest until such time as the total such receipts is equal to the amount of the participation interest of the CCB;
- (b) all further receipts in the case of each loan, and all receipts after such time as the total amount received by CCB equals the total amount of the participation interest of CCB, shall be paid to Canada, Alberta and the Bank Group in proportion to their respective participation interest and applied to reduce the amounts otherwise receivable by them from the pre-tax income of CCB as hereinafter provided up to the total amount advanced by them for the acquisition of their participations and any further receipts shall be paid to CDIC as part payment of the amounts payable to it from the pre-tax income of CCB as hereinafter provided.

#### 6. Payment on Account of Loan Losses

CCB shall pay annually in quarterly installments to each member of the Support Group other than CDIC in proportion to the participation of such member an amount such that the total of the amounts paid to such members is equal to 50% of the income of CCB before provision for income taxes during such year until such time as the total amount of money paid when taken together with any amount paid under the immediately preceding paragraph equals the amount paid by such members to CCB. Upon completion of such payments CCB shall thereafter pay annually in quarterly installments to CDIC an amount equal to 50% of the income of CCB before provision for income taxes during such year until such time as the total amount of money paid when taken together with any

certificat aux actifs du portefeuille. Conséquemment, la BCC soustraira cette part des actifs inscrits au bilan.

Aux fins du paragraphe 5 ci-dessous, l'annexe de l'Entente de participation précisera, pour chacun des prêts, un montant se rapportant à la «part de la BCC» et un montant se rapportant à la «part du Groupe de soutien»; dans le cas de certains prêts, il pourra n'y avoir aucune part de la BCC. La somme totale de toutes les parts de la BCC sera de 289 000 000 \$ et la somme totale de toutes les parts du Groupe de soutien sera de 255 000 000 \$.

#### 4. Représentants de l'inspecteur général des banques

L'inspecteur général des banques désignera deux personnes qui, de concert avec les membres du Groupe de soutien, agiront comme représentants de l'inspecteur général. La BCC apportera son entière collaboration à ces représentants et les consultera sur toutes les questions relatives aux actifs et leur fournira tous les dossiers appropriés. La BCC assumera les frais et les dépenses encourus par ces représentants. Les représentants feront rapport à l'inspecteur général des banques qui veillera à informer le Groupe de soutien.

#### 5. Revenus du portefeuille

Toutes les sommes reçues au titre des actifs du portefeuille, soit en guise d'intérêt, de capital ou autrement, seront utilisées de la manière qui suit:

- a) pour chaque prêt, la BCC conservera toutes les sommes reçues jusqu'à concurrence de la part de la BCC dans le prêt et les appliquera à la réduction du montant de la part de la BCC jusqu'à ce que ces sommes équivalent à la participation de la BCC;
- b) pour chaque prêt, le Canada, l'Alberta et le Groupe bancaire se partageront, proportionnellement à leur participation, toutes les autres sommes reçues en sus de la participation globale de la BCC, et ces sommes serviront à réduire les montants exigibles à même les revenus avant impôts de la BCC, comme il est prévu aux présentes, jusqu'à concurrence des sommes avancées pour l'acquisition des parts, et tous les autres revenus seront versés à la SADC au titre de paiements partiels des montants exigibles à même les revenus avant impôts de la BCC, comme il est prévu aux présentes.

#### 6. Versements en compensation des pertes sur prêts

La BCC versera, à chaque trimestre, sur une base annuelle, à chacun des membres du Groupe de soutien autre que la SADC, proportionnellement à la participation de chacun, une somme telle que le total des sommes versées à ces membres représente 50 pour cent du revenu de la BCC avant provisions pour impôts au cours de cette année, jusqu'à ce que le montant total versé, y compris toute somme versée en vertu du paragraphe précédent, égale le montant versé par ces membres au BCC. À la fin de ces paiements, la BCC versera, à chaque trimestre, sur une base annuelle, à la SADC une somme représentant 50 pour cent du revenu de la BCC avant provisions pour impôts au cours de cette année jusqu'à ce que le montant total versé, y compris toute somme versée en vertu du